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Jack and Annie are ready for their next adventure in the bestselling middle-grade
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series—the Magic Tree House!

Catch the wave!

That's what Jack and Annie do when the Magic Tree House whisks them back to a
Hawaiian island of long ago. They learn how to surf and have a great time—until
strange things start happening. Jack and Annie soon discover the cause: A tidal wave is
headed their way! Can they help save their new friends in time?

Visit the Magic Tree House website!

MagicTreeHouse.com--From the Trade Paperback edition.
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评论

两个小孩乘坐魔法树屋到hawaii冒险的故事。

-----------------------------
夏威夷海滩初冲浪，哥哥警告震后海啸，舞蹈故事友谊魔法，终悟魔法无处不在。

-----------------------------
We have magic in everyday life.

-----------------------------
MTH28.欲哭无泪了，实在不想读这个系列了，越来越无聊了。magic tree
house是33本，Merlin Missions系列是27本，fact
tracker手头有29本，我打算读完33本第一个系列后直接读小百科，不读merlinmission
了，读不下了。

-----------------------------
You only have to live your life to the fullest, and you'll find the magic in things you
encountered on earth every day.

-----------------------------
每天看书28

-----------------------------
10分，@网络。

-----------------------------
从上本开始已经有谈恋爱的迹象了。除了海啸故事很一般。

-----------------------------
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